

TECHNICAL SPECIFICATIONS

المواصفات الفنية

Polly propylene in bobbins 342 mm :	بكر بولي بروبلين قياس 342 مم :
1. Description and using : impermeable polly propylene in bobbins are used on GD machine model CV to wrap cigarette packets immediately without the carton Cruz	١. الوصف و الاستعمال: بكر بولي بروبلين كتيم يستعمل على آلات GD طراز CV لتكريز باكيتات السجائر مباشرة بدون كروز كرتوني
2. Width : 342 mm ± 1 mm	٢. العرض : 342 مم ± ١ مم
3. Internal bobbin diameter : 152 mm	٣. القطر الداخلي : 152 مم
4. Length : 2800 m	٤. الطول : 2800 م
5. thickness : (22-27) µm	٥. السماكة: (27-22) µm
6. Grammage : (20-25) g/m ²	٦. الغراماج : (25-20) غ/م ²
7. Milting point : (160-166) C ⁰	٧. درجة الانصهار : (165-160) م ⁰
8. Medium tensile strength: 1.5Kg/15mm min	٨. قوة الشد الوسطية : 1.5 كغ/15 مم أصغري
9. the material does not have to sticking with the packet wrap	٩. يجب عدم التصاق المادة مع غلاف الباكيت
10. Upon the technical evaluation of samples, the following issues should be taken into consideration :strength - continuity-no curving – adherence to tear tape – good bobbin winding – suitability on machines till bobbins end– strength of the inner core - the material does not stick with the packet wrap	١٠. يؤخذ بعين الاعتبار عند التقييم الفني البنود التالية : المتانة - الاستمرارية - عدم الالتواء - الالتصاق مع شريط التمزيق و جودة لف البكرة - الملائمة على الآلات حتى نهاية البكرات - متانة الاسطوانة الداخلية- عدم التصاق المادة مع غلاف الباكيت
Packing : The bobbins should be placed on wooden pallets and supported from the bottom with strong wooden base which can be used with fork – lifts. The pallet is packed and strapped according to international standard.	التغليف : توضع البكرات ضمن طبالي خشبية مدعمة من الاسفل بقاعدة خشبية متينة تكون صالحة للاستعمال مع الروافع الشوكية و تغلف الطبيلية و تحزم حسب المواصفات العالمية .
Requires Samples : /5/ reels	النماذج المطلوبة : /5/ بكرات

تعتمد المواصفات الفنية للمناقصة رقم : ٢٠٢٤/٣٨

المدير العام

للمؤسسة العامة للتبغ

المهندس عبد اللطيف إبراهيم شريف